
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 04.04.2024 

 
Prítomní: Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Ing. Jaroslav Holota, Janka Masárová, 

Mgr. Daniela Kontinová, Rudolf Škriečka 

Ostatní prítomní:  Michal Držík, Miroslav Stančík, Alžbeta Tuková,  

Ospravedlnení:  Ing. Mgr. Renáta Saková  

 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Návrh VZN č.2/2024 

3. Dodatok k Smernici o zásadách hospodárenia s majetkom obce  

4. Výzva MAS 

5. Rôzne 

 

1. Predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a  oboznámila ich 

s programom rokovania. 

2. V prvom bode rokovania sa komisia zaoberala opätovne vráteným Všeobecne záväzným 

nariadením č. 5/2023 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 

mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o 

výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a 

určenie podmienok úhrady v školskej jedálni. V predmetnom VZN chýbali údaje ohľadom 

režijných nákladov a podmienky zníženia a odpustenia príspevkov. Finančná komisia 

zmeny vo VZN prerokovala a navrhuje OZ odsúhlasiť nové VZN č. 2/2024 a zároveň zrušiť 

uznesením predchádzajúce VZN č.5/2023. 

3. Ďalším bodom programu bol návrh dodatku č.1 k smernici - Zásady hospodárenia s 

majetkom obce. Navrhovaný dodatok sa týka článku 4, bodu B – prevody vlastníctva 

obecného majetku, číslo 11 odsek f/3. Ide o podmienky, kedy sa nevyžaduje znalecký 

posudok. Po zapracovaní pripomienok komisia odporúča vložiť text: „stanovenie 

všeobecnej hodnoty prevádzaného majetku znaleckým posudkom sa nevyžaduje ak výmera 

pozemku v majetku obce nepresahuje plochu 150m²“. 

4. Ďalej sa komisia zaoberala pripravovanou výzvou od MAS, v ktorej by sme po splnení 

podmienok mohli podať žiadosť o dotáciu na rekonštrukciu chodníkov v obci. Prítomní 

diskutovali o konkrétnych úsekoch, ktoré by spadali do aktuálnej výzvy, zaoberali sa 

predloženými predbežnými rozpočtami, ktoré dala starostka obce vypracovať rozpočtárke. 

Po diskusii bolo odporučené, že v prípade vyhlásenia  výzvy by sme sa mali zapojiť  

s projektom na chodník – konkrétne s úsekom, ktorý vedie od súpisného čísla 116 po súpisné 

číslo 101. 

5. V bode rôzne p. starostka predložila aktuálny GP od p. Maťka, ktorý chce odkúpiť pozemok 

vo vlastníctve obce. FK odporúča predmetný pozemok predať za 10€ /m². Taktiež bola 

predložená žiadosť od p. Maňa na kúpu pozemku, ktorú komisia posúva na prerokovanie 

stavebnej komisii, predsedníčka finančnej komisie informovala prítomných, že HK poslala 

poslancom dva dokumenty - Úverová zaťaženosť obce a Návrh súhrnnej správy za rok 

2023. Nakoľko sa však HK ospravedlnila a danej FK sa zo zdravotných dôvodov 

nezúčastnila, komisia sa týmito dokumentami nezaoberala. Prítomní sa ďalej zaoberali 

potrebou oplotenia pozemku pri škole susediacim s pozemkom p. Koštiala, oplotením 

pozemku na cintoríne a výmenou pletiva medzi pozemkom fitness centra a susediacim 

pozemkom p. Igora Naďa. Po krátkej diskusii sa poslanci zhodli, že je potrebné kúpiť pletivo 

na takmer 150 metrov. Do budúcna bude však potrebné urobiť aj oplotenie medzi školským 

areálom a budovou terajšieho múzea. Na záver p. starostka požiadala prítomných členov 



stavebnej komisie, aby vykonali obhliadku múru na briežku, nakoľko by bolo dobré 

dokončiť jeho rekonštrukciu. 

6. Na záver predsedníčka FK poďakovala všetkým za účasť a ukončila rokovanie. 

 

 Prílohy: 

1. Návrh VZN č.2/2024 

2. Dodatok k Smernici o zásadách hospodárenia s majetkom obce  

3. Výzva MAS 

4. Prezenčná listina 

                                                                                                                                  

............................................                                                                                                         

Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                          predseda FK 
 

 


